
الشروط والأحكام لحملة خصم بطاقة روز غولد من بنك الخليج

1. الأهلية
•  هذا العرض متاح حصريًا لحاملي بطاقة روز غولد من بنك الخليج.	
• يجب على عميلات بنك الخليج استخدام بطاقة روز غولد عند إتمام عملية الدفع للاستفادة من الخصم.	

2. تفاصيل الخصم
• يحصل العملاء المؤهلون على خصم بنسبة 50% على مشترياتهم.	
• لا ينطبق الخصم على بطاقات الاشتراك الرقمي.	
• الحد الأدنى لقيمة المعاملة للتأهل للخصم هو 100 دينار كويتي.	
• الحد الأقصى للخصم لكل معاملة هو 100 دينار كويتي.	

3. قواعد الاستخدام
• الخصم صالح لمعاملة واحدة لكل عميل خلال فترة الحملة.	
• يمكن للعميلات الاستفادة من هذا العرض فقط من خلال موقع بست اليوسفي )www.best.com.kw( أو التطبيقات 	

.Huaweiو Androidو iOS الرسمية لبست اليوسفي على منصات

4. مدة العرض
• تبدأ الحملة في 12 ديسمبر 2024 )لأول 400 عميل فقط(.	
• يحتفظ بنك الخليج وبست اليوسفي بالحق في تمديد مدة العرض.	

5. طريقة الحصول على الخصم
• يجب على العميلات اختيار بطاقة روز غولد كخيار دفع أثناء إتمام الطلب.	
• إذا كانت قيمة المعاملة أقل من 100 دينار كويتي، لن يتم تطبيق الخصم، ولكن يمكن إتمام الطلب بدون الخصم.	
• للمعاملات التي تتراوح قيمتها بين 100 دينار كويتي و 200 دينار كويتي، سيتم تطبيق خصم بنسبة 50% تلقائيًا.	
• للمعاملات التي تزيد قيمتها عن 200 دينار كويتي، سيتم تحديد الحد الأقصى للخصم عند 100 دينار كويتي.	

6. شروط إضافية. 
• يمكن لحاملي بطاقات روز غولد الائتمانية الاستفادة من الخصم مرة واحدة فقط، بعد إجراء معاملات بطاقات روز غولد 	

الائتمانية على موقع بست اليوسفي )www.best.com.kw( أو لن تتم الموافقة على أفضل تطبيقات اليوسفي الرسمية 
على منصات iOS و Android و Huawei خلال فترة الحملة.

7. إخلاء المسؤولية
• يحتفظ بنك الخليج وبست اليوسفي بالحق في تعديل أو إنهاء الحملة دون إشعار مسبق.	



Terms and Conditions for Gulf Bank Rose Gold Card Discount Campaign

1. Eligibility
•	 	 This promotion is exclusively available to Gulf Bank Rose Gold Cardholders.
•	 	 Customers must use the Rose Gold Card at checkout to avail the discount.

2. Discount Details
•	 	 Eligible customers will receive a 50% discount on their purchases.
•	 	 The discount is not applicable to digital subscription cards.
•	 	 The minimum transaction value to qualify for the discount is KD100.
•	 	 The maximum discount per transaction is capped at KD100.

3. Usage Rules
•	 	 The discount is valid for a single transaction per Rose Gold credit cardholder during the campaign.
•	 	 Customers can avail of this offer only through the Best Al-Yousifi website (www.best.com.kw) or the 

official Best Al-Yousifi apps on iOS, Android, and Huawei platforms.

4. Discount Duration
•	 The promotion will commence on 12th December 2024. (For the first 400 customers only).	
•	 Gulf Bank and Best Al-Yousifi reserve the right to extend the Discount Duration.

5. Process to Avail the Discount
•	 	 Customers must select the Rose Gold Card as the payment option during checkout.
•	 	 If the transaction value is less than KD100, the discount will not apply, but the order can still be processed 

without the discount.
•	 	 For transaction values between KD100 and KD200, a 50% discount will automatically apply.
•	 	 For transaction values exceeding KD200, the discount will be capped at KD100.

6. Additional Conditions
•	 	 Rose Gold credit carholders can only avail the discount once, following Rose Gold  credit card transactions 

made on Best Al-Yousifi website (www.best.com.kw) or the official Best Al-Yousifi apps on iOS, Android, and 
Huawei platforms will not be approved during the campaign period. 

7. Disclaimer
•	 	 Gulf Bank and Best Al-Yousifi reserve the right to amend or terminate the promotion without prior notice.


